

SLLX Spiral Feeding Machine 螺旋上料机

■ SLLX 260



- 螺旋上料采用SUS304不锈钢材质，符合国家卫生标准，方便清洗，可以连续输送提升各类固体食品级原料，用途广泛。
- 螺旋上料机占地长4.65米宽1米高3.4米
- 提升高度最高2.7米(高度可调)输送距离3.8米左右，电机功率=4KW 380V50HZ
- 进料1.13米，设有万向脚轮，移动方便
- 占地面积长2.85米，宽0.8米，高3.2米
- Spiral feeding machine, SUS304 stainless steel, HACCP food standard, easy to clean, can feeding and lifting solid food material.
- Spiral feeding machine, covering size: 4.65m (length)*1m (width)*3.4m(height)
Lifting height can be adjustable, Max: 2.7m, transport distance : about 3.8m , motor power: 4KW 380V 50HZ , hopper height : 1.13m, universal caster, it is convenient to move



■ SLLX 260



■ SLLX 300

型号 Type	外形尺寸(mm) External Diameter	电压 Voltage	总功率(kw) Power	输送高度 Transmission height	输送速度 Transport speed
SLLX 260	2530×960×2180	三相380V 50HZ	2.2	1.46~1.7米	18米/分钟
SLLX 400	2100×1200×3050	三相380V 50HZ	8.5	2.2米	

XXJ600 Washing Container 洗箱机 Machine



- 该机用与周转筐连续清洗，更换输送带，还可用于高温灭菌包装袋的表面清洗。
 - 该机有单水箱、双水箱(双泵)、及三水箱(三泵)等多种设计结构，装有循环水过滤，高压喷射系统，自动送给系统，防溅水装置，采用蒸汽或电加热，根据需要还可配装水温控制，是食品加工企业保证物料清洗干净，并减少劳动强度的理想清洗设备。
 - 洗箱规格最大800×420×320 最小600×200×200
 - The machine is used for continuous cleaning and washing basket, also can be used for cleaning the surface of high temperature sterilization packaging bag. This machine have single, double, three water tank(pump) etc design.
 - Have circulation water filter and high pressure spray system, auto-transmit system, anti-splash device. Have steam or electric heating, Also can install the water temp.control .
 - Protect the material cleanness and reduce the labor costs.
- Allowance of basket size:
Maximum:800*420*320
Manimum:600*200*200



型号 Type	外形尺寸(mm) External Diameter	电压 Voltage	总功率(kw) Power	进水接口 Water interface	输送速度 Speed	蒸气压力 Pressure	备注
XXJ600	5500×1380×1660	3相380V 50HZ	16	DN25	1.5-10米/分	0.2	三泵